
ZAPISNIK 
 
 
sa konstituirajuće sjednice Vijeća roditelja Osnovne škole Poreč održane dana 2. listopada 
2019. godine u  kabinetu geografije u Osnovnoj školi Poreč s početkom u 18:00 sati. 
 
Nazočni roditelji učenika/ca razrednih odjela-članovi/ice Vijeća roditelja : 
 

Redni 
broj: 

Ime i prezime: Razred: 

1. Marko Plovanić 1.a 

2. Tanja Roksandić 1.b 

3. Diana Stevanović 1.c 

4. Dolores Benković 1.Žbandaj 

5. Tanja Legović Pisačić 2.a 

6. Ana Vinkerlić Dujmović 2.b 

7. Danijela MIhić 2.Žbandaj 

8. Dražen Olić 3.a 

9. Aleksandra Vinkerlić 3.b 

10. Vedrana Šarić 3.c 

11.  Sanja Mofardin 3. Žbandaj 

12. Sendi Rabar Ritossa 4.b 

13. Marijana Virovac 5.c 

14. Ante Silvo Žaja 5.d 

15. Sunčica Damjanović 6.a 

16. Tamara Teodorović 6.c 

17. Kristina Puniš 7.a 

18. Nataša Šegon  7.b 

19. Gorana Labinac 7.c 

20. Petra Tomčić 8.a 

21. Marija Labinjan 8.b 

 
 
Nenazočni članovi Vijeća roditelja: 
 
 

Redni 
broj: 

Ime i prezime: Razred: 

1. Nataša Vajagić 2.c 

2. Petra Jakovčić 4.a 

3. Marija Prekalj  4. Žbandaj 

4. - 5.a 

5. Silvia Žufić Dujmović 5.b 

6. Idris Sulejmani Poseban odjel 

7. Jelena Periša Odjel za djelomičnu integraciju 

 



 
Ostali nazočni: 
 
1. Nadija Kos, dipl.uč., ravnateljica Osnovne škole Poreč 
2. Renata Fabac-Folo, tajnica Osnovne škole Poreč 
 
 
Za rad sjednice predložen je sljedeći 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Konstituiranje Vijeća roditelja - Izbor predsjednika/ce Vijeća roditelja 
 - Izbor zamjenik/ce predsjednika/ce Vijeća roditelja 

2. Razmatranje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada Osnovne škole Poreč za 
školsku 2018./2019. godinu  

3. Razmatranje prijedloga Kurikuluma Osnovne škole Poreč za školsku 2019./2020. godinu  
4. Razmatranje prijedloga Godišnjeg plana i programa rada Osnovne škole Poreč za školsku 

2018./2019. godinu  
5. Izbor osiguravajuće kuće za osiguranje učenika u školskoj godini 2018./2019. 

6. Razno 

Ravnateljica škole pozdravila je sve nazočne.  
 
Konstatirala je da je na sjednici nazočno 21 predstavnika/ca roditelja od ukupno 30 i da sjednica 
može nastaviti sa radom i pravovaljano odlučivati budući da je na sjednici nazočna natpolovična 
većina članova Vijeća roditelja.  
Prozvala je redom sve roditelje i svatko se  predstavio sa nekoliko rečenica. 
 
Ad.1. 
Tajnica Osnovne škole Poreč Renata Fabac-Folo je nazočne upoznala sa odredbama Statuta o Vijeću 
roditelja i izboru jednog člana Školskog odbora iz reda roditelja koji nije radnik škole. 
Vijeće roditelja se bira na mandat od jedne godine. Član vijeća roditelja može biti razriješen prije 
prestanka mandata: 

- ako sam zatraži razrješenje 
- ako njegovom djetetu prestane status redovitog učenika Škole 
- odlukom roditelja razrednog odjela 

Sukladno Statutu Osnovne škole Poreč o izboru jednog člana Školskog odbora iz reda roditelja koji 
nije radnik Škole odlučuju roditelji na sjednici Vijeća roditelja. Član Školskog odbora od prošle godine 
je Sunčica Damjanović, mandat člana u Školskom odboru je na četiri godine.   
 
Predstavnici Vijeća roditelja zamoljeni su da predlože kandidata/kinju za predsjednika Vijeća 
roditelja. Nakon dužeg međusobnog konzultiranja, za predsjednicu Vijeća roditelja ponovo je 
predložena Sunčica Damjanović. 
Imenovana je prihvatila kandidaturu. 
Drugih kandidata nije bilo. 
Vijeće roditelja je pristupilo glasovanju. 
Većinom glasova za predsjednicu Vijeća roditelja izabrana je Sunčica Damjanović, predstavnica 6a 
razreda. 
 
Članovi su zamoljeni da se kandidiraju za zamjenika predsjednice Vijeća roditelja. 
Predložen je Marko Plovanić. 
Drugih kandidata nije bilo. 



Vijeće roditelja je većinom glasova izabralo Marka Plovanića predstavnik 1a razreda za zamjenika 
predsjednice Vijeća roditelja. 
 
Ravnateljica je čestitala na izboru te je zamolila Sunčicu Damjanović da nastavi voditi sjednicu. 
 
Ad.2.  
Ravnateljica je prezentirala izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa OŠ Poreč 2018./2019. 
Prošla je godina bila vrlo uspješna, cijela je školska godina završila bez ponavljača bez većih kazni uz 
vrlo dobre i mnogobrojne uspjehe učenika na raznim natjecanjima.  
 
Ad.3. Ravnateljica je predstavila prijedlog Kurikuluma OŠ Poreč za školsku godinu 2019/2020. 
 
Ad.4. 
 Ravnateljica je predstavila prijedlog Godišnjeg plana i programa rada Osnovne škole Poreč za školsku 
2019./2020. godinu. 
 
Ad.5.  
Škola je dobila ponudu 7 osiguravajućih kuća za osiguranje učenika u školskoj godini 2018./2019. 
godini : Euroherc osiguranje d.d. i Jadransko osiguranje d.d., Croatia osiguranje d.d., Generali 
osiguranje, Adriatic, Sava, Uniqa i Wiener osiguranje. Ravnateljica je objasnila da polica osiguranja 
vrijedi za školsku godinu. Škola je do sada za osiguranje učenika surađivala s Jadranskim osiguranjem.  
Vijeće roditelja je jednoglasno izabralo Croatia osiguranje d.d. za osiguranje učenika u  
školskoj godini 2019./2020. 
 
Razno 
 
1. Roditelji su imali niz pritužbi vezanih uz prijevoz učenika, u prvom redu vezano s radovima u 
Radošima koji su trebali započeti 3.10.2019. godine i trajati 10 dana, u to vrijeme autobus ne bi 
dolazio po djecu u Radoše već bi ih čekao na glavnoj cesti u Buićima, što je kod roditelja izazvalo 
negodovanje. Radovi su vezani s djelom ceste koju treba asfaltirati kako bi autobus koji vozi djecu 
mogao okrenuti tj. produžiti prema glavnoj cesti. Grad je obavijesti o radovima dobio dan ranije te ju 
je proslijedio u OŠ Poreč. Škola je obavijestila razrede, ali su roditelji dobili informaciju prekasno da bi 
se stigli organizirati i prilagoditi novonastaloj situaciji.    
 Započela je rasprava. Roditelji su davali svoja mišljenja i prijedloge. Nakon rasprave Vijeće roditelja 
donijelo je odluku da predsjednica Vijeća roditelja nazove zamjenicu gradonačelnika Sanju Oplanić i 
ispita moguće opcije. 
2. Roditelji su postavili pitanje o učenicima koji imaju slobodne sate tj. ne idu na vjeronauk ili izborne 
predmete. Ravnateljica ih je uputila razrednicima/ama učiteljima/cama koje trebaju osigurati mjesto i 
način gdje će i kako učenici/ce koji ne idu na vjeronauku i/ili izborni predmet provoditi.  
3. Roditelji su iznijeli zabrinutost nestručnog kadra i pomanjkanja nastavnika/ca. Ravnateljica je 
objasnila da na burzi nema dovoljno učitelja/ca, tj. stručnog kadra, a pogotovo 
edukatora/rehabilitatora, ali da su za ovu školsku godinu zaposleni svi nastavnici za kojima je bila 
potreba.  
4. Roditelji su postavili pitanje gdje će se održavati nastava tjelesnog odgoja kad dvorana Veli Jože 
bude popravljala. Ravnateljica je rekla da su dobili mogućnost korištenja boćališta, kuglane, da će 
koristiti vanjske terene dok god ne bude bilo prehladno i da imaju u podrumu podlogu na kojoj se 
mogu održavati satovi tjelesnog odgoja.  
5. Predsjednica Vijeća roditelja je zatražila podršku svi roditelja u bilo kojoj akciji ili prijedlogu. 
Također je predsjednica Vijeća roditelja predložila ukoliko imaju još prijedloga ili primjedbi vezano za 
prijevoz (kašnjenje, ne dolazak, ne stajanje, gužva itd. ) da se raspitaju u razredu te da svako tko ima 
potrebe napiše dopis predsjednici Vijeća roditelja na e-mail kako bi ona dalje mogla sažeti prijedloge i 
ići s njim ili prema Gradu ili prema Školskom odboru.  



 

Sjednica je završila s radom u 19:45 sati   
 
 

   
   
   
   

   Zapisnik vodila:                                                                   Predsjednica Vijeća roditelja: 
  Renata Fabac-Folo       Sunčica Damjanović 

 
 

 
 

 
 


